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Plats och tid Hotell Lappland kl. 17 - 19 

Beslutande Ledamöter 

Ulf Öhlund, ordförande 
Lilly Bäcklund (S) 
Christer Rönnlund (M) 
Joacim Ekbäck Eriksson, Lycksele Handel 
Per Andersson, Företagarna 

Övriga närvarande  

Justerare Per Andersson 

Justeringens plats och tid Näringslivskontoret 
 
Underskrifter 

 Sekreterare 

 

Paragrafer 74 - 79 
 Ulf Öhlund  

 Ordförande 

  

 Ulf Öhlund  

 Justerare 

  

 Per Andersson   
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§ 74  

Val av justerare  
 

Beslut 

Näringslivsrådet utser Per Andersson som justerare. 
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§ 75  

Genomgång av föregående protokoll 
Ordförande går igenom föregående protokoll. 

 

Beslut 

Protokollet godkänns och läggs till handlingarna. 

 

 



 

Lycksele Näringslivsråd 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

4(8) 

Sammanträdesdatum 

 180515 
 

 

  
 

 
 

§ 76  

Statsbidrag för utveckling av näringsliv och 
företagsklimat 

 

Ärendebeskrivning 

Regeringen har avsatt 70 mkr i statsbidrag till 39 kommuner i stödområde A 

under perioden 2018 – 2020. Lycksele tillhör de kommuner som får ta del av 

statsbidraget. Syftet med statsbidraget är att stärka kommunernas 

förutsättningar att stödja näringslivet, förbättra företagsklimatet och delta i 

olika utvecklingsprojekt. Respektive kommun tilldelas 1 760 tkr per år, totalt 

5 280 tkr. Ansökan med en aktivitetsplan för vad statsbidraget ska användas 

till skall vara inskickad till tillväxtverket senast 31 maj 2018.  

Näringslivskontoret har tagit fram ett förslag till inriktning för insatser och 

aktiviteter som kommunstyrelsen ska besluta om den 29/5.  

Näringslivsrådets synpunkter skall inhämtas innan beslut.  

 

Beslut 
Näringslivsrådet ställer sig bakom förslaget.  

Näringslivsorganisationerna har möjlighet att senast 28/5 inkomma med 

kompletterande synpunkter på förslaget till Näringslivschefen.   
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§ 77  

Förslag till ny upphandlingspolicy 

 

Ärendebeskrivning 

Ett förslag till ny upphandlingspolicy för Lycksele kommun är framtaget av 

kommunens upphandlare. Förslaget är utskickat till näringslivet för 

synpunkter men endast två svar har inkommit. Inför kommunstyrelsens 

behandling av ärendet den 29/5 är det angeläget att få in fler synpunkter på 

förslaget.  

 

Beslut 

Näringslivsrådet är överens om att förslaget bör kompletteras med följande: 

- En uppföljning av policyn ska genomföras årligen. 

- Det ska vara möjligt att även lämna in analoga anbud.  

- Företag ska erbjudas kompetenshöjande insatser i 

upphandlingsprocessen 

Näringslivsorganisationerna har möjlighet att senast 28/5 inkomma med 

kompletterande synpunkter på förslaget till Näringslivschefen.   
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§ 78  

Aktuell information från  

 

Företagarna 

 Företag som sponsrar stipendier till Tannbergsskolans avgångselever  

får möjlighet att dela ut utmärkelsen vid examen. 

 Tidningen ”Lycksele näringsliv” är under produktion. 

 En paneldebatt inför valet planeras till ”En dag på stan" 25/8.  

 Företagarna Västerbotten har tagit fram en verksamhetsplan fram till 

2020. Årsstämman genomförs 30/5 

 Lycksele företagarförening är nominerad till ”Årets värvare” som 

utses vid Företagarna nationella årskongress i slutet på maj. 

 Årets företagare i Västerbotten utses av Företagarna Västerbotten och 

presenteras vid Mötesplats Lycksele. 

 Företagarna Västerbotten planerar för en utredning om 

mobiltäckningen i länet. Lilly Bäcklund tipsar om att vända sig till 

AC-net i den frågan. 

  

Lycksele Handel 

 Arbete pågår med att fördela uppdrag inom handeln till olika 

arbetsgrupper.  

 Temaflaggor till butikerna är inköpta. 

 Handeln har en arbetsgrupp som arbetar med frågan om enhetliga 

öppettider, en svår fråga.  

 Ett pingisbord för utomhusbruk är inköpt och det ska placeras på 

Torget. Invigning planeras i samband med annat arrangemang. 

 

Handelskammaren 

Utgår. 

 

Lycksele kommun 

 

 En trafikstrategi är under framtagande. Den har fokus på oskyddade 

trafikanter och att få ett bra trafikflöde in till centrum.  

Beteendefrågor - hur får vi fler att ta cykeln i stället för bilen. Den 

omfattar även en översyn av parkeringsplatserna i centrum. Dialog 

med näringslivet sker när förslag till trafikstrategi är framtagen. 

 Tekniska nämnden har beslutat riva Tjärhovet som innefattar gamla 

badhuset och gamla brandstationen. Detta ger möjlighet till en bättre 

trafiklösning.   

 Sveriges mc-sällskap har haft årsmöte på Hotell Lappland. 

Uppmärksammade oss på att vi saknar MC-parkeringar. 

 Budget för 2019 med plan 2020-2021 har behandlats i 

kommunstyrelsens arbetsutskott. 
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 Revidering av kommunens Vision och Mål pågår. Där finns ett 

befolkningsmål på 13 000 invånare år 2040. 

 

 Utredning om utveckling av Turistinformationen till ett 

Destinationskontor/Visitor Center placerat i centrum pågår. 

 

 Bäckaborg ska rivas och föreningarna erbjuds ersättningslokaler i 

MB Borgen och kommunens sporthallar.  

 

 Kommunen tillsammans med LIF skidor arbetar för att få arrangera 

VM på rullskidor på den nya rullskidbanan 2019. 

 

 Samarbetet i E 12-korridoren fördjupas och riktas in mot ett s.k. 

EGTC (European Grouping for Territorial Cooperation.  

 

Beslut 

Näringslivsrådet tar del av informationen 
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§ 79  

Övriga frågor 

 

Centrumutvecklingsplanen 
Lilly Bäcklund efterlyser Företagarnas och Handelns prioriteringar som ska vara en 

del i beslutsunderlaget inför KS den 29/5. Företagarna uppmanas komplettera med 

detta senast 28/5.  

 

Fråga från Företagarna/handeln 

Finns det någon plan för vad som ska ske när byggnaderna på Tjärhovet är rivna?  

Lilly Bäcklund svarar att en plan ska tas fram och att inga beslut ännu är tagna men 

att trafiklösningar in till centrum bör prioriteras. 

 

Företagarna frågar när regeringen förväntas fatta beslut om elektrifiering av 

Tvärbanan men något exakt datum för när beslut tas är ej känt. 

Nästa möte  
Enligt sammanträdesplanen är nästa sammanträde den 28/8, detta behöver flyttas. 

 

 

Beslut 

Näringslivsrådet beslutar att flytta kommande sammanträde från den 28/8 till 

den 21/8. 

 

 

 


